
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 621 (2022-044948) 
 
Datum indiening: 4 oktober 2022 
 
Onderwerp:  Zoektocht naar woningen door Rijnstate 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
Het Betuwe katern van de Gelderlander opent op 4 oktober 2022 met een artikel over de 
zoektocht van ziekenhuis Rijnstate naar woningen voor haar werknemers in Elst. Er wordt in 
dit artikel zelfs al gesuggereerd, dat hierover reeds contacten tussen Rijnstate en de 
gemeente Overbetuwe zijn geweest. In essentie vraagt Rijnstate om een 
voorkeursbehandeling voor personeelsleden van Rijnstate op de woningmarkt. Wij vragen 
ons af hoe zich dit verhoudt met de andere woningzoekenden uit Elst, de woningen die de 
gemeente beschikbaar moet hebben voor statushouders en andere ondernemingen in Elst, 
die bij de werving van personeel zeker ook graag een woning ter beschikking zouden willen 
stellen.  
 
 
Onze vragen. 

1. Heeft er over mogelijke woningen voor Rijnstate in Elst inderdaad al overleg 
plaatsgevonden tussen de gemeente Overbetuwe en Rijnstate en zo ja wat is de 
status hiervan? 

2. Als het college gaat meewerken, wat betekent dat dan voor andere bedrijven met 
eenzelfde wens in Elst? Kunnen zij dan ook bij de gemeente aankloppen? 

3. Wat gaat de het college zeggen tegen Elstenaren, die al jaren op een woning 
wachten en wellicht nog jaren moeten wachten? 

4. Is het college van mening, dat – als zij besluiten tot medewerking aan de wens van 
Rijnstate – een dergelijke verandering in het woningbeleid niet eerst aan de raad 
voorgelegd zou moeten worden ter besluitvorming? 

  
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 


